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Ordförande har ordet 

 

Det 19:e förbundsmötet avlöpte som vi är vana vid, nästan helt fysiskt.  
 
Jag kan nu med tre år som ordförande konstatera att vi är för få och vi måste 
satsa på att bilda nya föreningar och samtidigt vara behjälpliga med de befintliga 
föreningarna. Detta hoppas jag skall skapa förutsättningar för ett samarbete med 
beslutsfattarna då vi kan vara en maktfaktor. 
 
I anslutning till stämman hade vi en välbesökt ordförandekonferens. Vi delade in 
oss i grupper för att djupdyka i den problematik som vi har omkring oss. Tanken är 
att vi skall stötta varandra i våra roller och få ett erfarenhetsutbyte.  
 
Ställföreträdarutredningen ligger just nu i malpåse, finns inte med i planeringen av 
vårriksdagen. I höst är det val och då är det inte troligt att den kommer upp i höst 
heller. Det vore synd då vi önskar en ställföreträdarmyndighet som håller i våra 
frågor.  
 
Vi har lämnat in skrivelser både till Finansdepartementet och till SKR avseende 
milersättningen och besöksfrekvensen. I dagsläget betalar vi för varje besök. Vi 
kommer ha sittning om detta med SKR under hösten. 
 
Notera även att på arvodesbesluten framöver kommer uppdelningen vara förvalta 
egendom 10%, Bevaka rätt 5%, sörja för person 5%, allt enligt Wärna GO. Vad 
händer då med timdebiteringen bevaka rätt, besöksfrekvensen etc. 
 
Det blir en tung höst med många frågor i luften som jag hoppas vi i alla fall får viss 
vägledning och svar på.  
 
Jag hoppas att riksdag och banker vill fortsätt att fördjupa vårt samarbete. Det 
eviga nötandet skall någon gång i framtiden ge oss ett skäligt arvode. 
 
Jag ser fram emot ett år med mycket kontakt mellan föreningar och förbund. 
Har du funderingar eller tankar, tveka inte att höra av dig till oss. 
 
 
 

Kom ihåg att tillsammans blir vi starka 
 
 
 
Urban Stridfeldt  
ordf@rgmf.se 
076-0330374 


